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Paper cutting is a traditional art of China. Instead of using pens, this 

art form uses scissors to express ideas and imagination. Based on 

Ying Jian (negative cut) and Yang Jian (positive cut), various 

techniques like fold-and-cut, flat-cut, stacking papers and hollowing 

out are featured. This workshop introduces participants to the history 

of Chinese paper cutting and its different styles. Participants will learn 

fundamental paper cutting techniques and create delicate pieces of 

artworks such as butterfly, bird, flowers, etc.

A medallist of innumerable national competitions, Ms Li Wan-hap is 

listed in Who’s Who in the World (China) as well as in many national 

and international biographical dictionaries. Ms Li currently serves on 

the boards of the China International Association of Litterateurs and 

Artists and the Chinese Arts Papercutting Association. She is also a 

member of the East West Association of Paper Cutting Artist (New 

York).

Chinese Paper Cutting Workshop 
中國剪紙班

剪紙為中國傳統藝術，以剪刀代筆，根據藝術家的想像，把看
到的和想到的圖像，用剪刀表達出來。剪紙的傳統技法以陰剪
和陽剪為主，通過對摺、平面式和重叠式，用剪刀鏤空來表達
的藝術手法。本工作坊旨在介紹中國剪紙藝術的悠久歷史和特
殊技藝，學員除可初步掌握剪紙的基本刀功、設計和用剪手法，
還會完成多幅精緻的作品，包括：蝴蝶、小鳥、花朵等。

Material Fee

$65

李云俠女士為著名剪紙藝術家，作品曾贏得無數國內重要大賽
獎項，成就獲《世界名人錄（中國卷）》以及多本國際藝術名家
錄載錄入冊。李女士現為中國國際文藝家協會國際委員會委員、
中國藝術剪紙協會理事及東西方剪紙藝術家協會（紐約）會員。

7 & 14 Jun 2022

(Tuesdays - 2 sessions)

6:30 pm – 8:30 pm
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